
Live in perfect harmony
عيش في تناغم تام
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Eagle Hills is an Abu Dhabi-based private real estate investment and development 
company, focused on creating new city hubs and �agship destinations in emerging 
markets. These master-planned projects draw on the latest technologies to build 
integrated lifestyle communities that energize and diversify the local economy and 
create jobs. Eagle Hills is a provider of premium lifestyles; we design and implement 
mixed use projects including residential and commercial property, hospitality venues, 
shopping malls, retail and healthcare facilities. The company is currently developing 
mixed-use projects in Bahrain, Ethiopia, Jordan, Morocco, Oman, Serbia and the UAE.

A B O U T  E A G L E  H I L L S

إيجــل هيلــز هــي شــركة خاصــة للاســتثمار والتطويــر العقــاري تتخــذ مــن أبوظبــي مقــراً لهــا وتركــز جهودهــا 

ــاريع  ــذه المش ــتند ه ــئة، وتس ــواق الناش ــرز ا�س ــن أب ــدة ضم ــات جدي ــة ووجه ــز مجتمعي ــر مراك ــى تطوي عل

ــات  ــييد مجتمع ــة تش ــع عجل ــأنها دف ــن ش ــي م ــة الت ــة والذكي ــكارات التكنولوجي ــدث الابت ــى أح ــية إل الرئيس

راقيــة ومتكاملــة تعــزز التنــوع الاقتصــادي المحلــي وتخلــق العديــد مــن فــرص العمــل. وتختــص إيجــل هيلــز 

ببنــاء مجتمعــات متميــزة تضمــن أســلوب حيــاة متكامــل للســكان، حيــث تعمــل علــى تطويــر أضخــم 

المشــاريع متعــددة الاســتخدامات، والتــي تشــمل المجمعــات الســكنية والتجاريــة والفنــادق ومرافــق البيــع 

بالتجزئــة والرعايــة الصحيــة. وتعمــل الشــركة حاليــاً علــى تطويــر مشــاريع رائــدة فــي كل مــن البحريــن 

وإثيوبيا وا�ردن والمغرب وسلطنة عُمان وصربيا ودولة ا²مارات.

نبذة عن إيجل هيلز
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نبذة عن جزيرة مريم

تعتبــر جزيــرة مريــم مشــروعاً فريــداً مــن نوعــه يوفــر حيــاة فاخــرة علــى الواجهــة البحريــة فــي 

ــةٍ خــلابة  إمــارة الشــارقة.  ويحتضــن المشــروع الواقــع فــي وســط المدينــة،  والمتفــرّد بإطلال

علــى الخليــج العربــي، شــقق ســكنية مجهــزة بأحــدث المرافــق المتطــورة والتجــارب الراقيــة 

لينعم الزوار والملاك والضيوف بتجربة لا مثيل لها.

حياة فاخرة على الواجهة البحرية في قلب الشارقة.

A B O U T  M A R Y A M  I S L A N D

Maryam Island is the �rst-of-its-kind luxury waterfront development in 
Sharjah. Located in downtown Sharjah and overlooking the Arabian Gulf, 
Maryam Island o�ers residential apartments set amidst a wealth of upscale 
experiences and amenities, giving visitors, tenants, owners and guests the 
experience of a lifetime.

PREMIUM WATERFRONT LIVING IN THE HEART OF SHARJAH 
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The ultimate leisure and lifestyle destination in Sharjah, Maryam 
Island's scale and grandeur is eloquently expressed by its 900m 
promenade, with stunning sea and beach views, fabulous 
entertainment, alluring shopping and dining experiences.

A range of outstanding hotels, a Souq, spa, �tness club, swimming 
pools and children’s play areas complement the Island's unique value 
proposition for residents and visitors.

الوجهــة المثاليــة للرفاهيــة ونمــط الحيــاة المتــرف فــي الشــارقة. يتجلــى حجــم جزيــرة 

مريــم وفخامتهــا ببلاغــة مــن خــلال الممشــى الممتــد علــى مســاحة  900 متــر، متفــرداً 

بإطــلالات خلابــة علــى البحــر والشــاطئ ومرافــق ترفيهيــة متكاملــة، ومحــلات الــتسوق 

والمطاعم والمقاهي الراقية التي تقدم تجربة استثنائية.

وتكتمــل القيمــة الفريــدة التــي تضيفهــا الجزيــرة لتجربــة المقيميــن والــزوار مــن خــلال 

وأحــواض  الرياضــي  والنــادي  الصحــي  والمنتجــع  والســوق  الفنــادق  مــن  مجموعــة 

السباحة ومناطق لعب ا�طفال.

موقع مثالي

I D E A L  L O C A T I O N
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O U D  R E S I D E N C E S   
Strategically located on Maryam Island, one of the most pristine waterfront develop-
ments in Sharjah, Oud Residences stands as the embodiment of serene and opulent 
coastal living. The G+P+9-storeyed high buildings of the community seamlessly exude 
contemporary amenities and facilities without losing elegance. 
The three-building tower presents a total of 162 elegant studio, one-bedroom, 
two-bedroom and three-bedroom apartments along with a spacious interior that 
ensures the ultimate opulent living experience. Embracing the distinguished masterplan 
of Maryam Island, Oud Residences features an array of amenities including a private 
swimming pool, a fully equipped gym, and podium landscapes bedecked with lush 
greenery. The architectural masterpiece epitomises a sophisticated living experience 
while relishing the expanses of the tranquil coasts. 
Adding to the allure of the buildings, the location of Oud Residences at Maryam Island, 
800 meters away from the waterfront promenade, gives the inhabitants easy access to 
various other amenities and attractions including retail outlets, cafes, multi-cuisine 
restaurants and a marina. For those seeking an idyllic escape from the hustle and bustle 
of the cities, the development o�ers a beach and Maryam Island Park which is located 
only a brief stroll away. The community park, sprawling an area of 4,000 square meters, 
with walking and jogging trails, a basketball court, a children’s playground and an abun-
dance of greenery, encourages leading a healthy lifestyle, thus catering to the well-being 
of its residents. 

ريزيدنسز  عود 
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O U D  R E S I D E N C E S

بموقــعٍ اســتراتيجي مميــز علــى جزيــرة مريــم، يعــد مشــروع "عــود ريزيدينســز" أحــد أبــرز مشــاريع الواجهــة 
البحريــة فــي الشــارقة، ويجســد مفهــوم الحيــاة الســاحلية الهادئــة والفاخــرة. وتزخــر مبانــي المشــروع 
ــب  ــى جان ــق، إل ــعة طواب ــا لتس ــد كل منه ــة، ويمت ــة الفخم ــق العصري ــة والمراف ــائل الراح ــن وس ــد م بالعدي

المرآب والطابق ا�رضي.  
وتضــم مبانــي المشــروع الثلاثــة 162 وحــدة مصممــة بأناقــة، تتنــوع مــا بيــن الاســتديو والشــقق بغرفــة نــوم 
واحــدة أو اثنتيــن أو ثلاثــة، بتصميــم داخلــي فســيح لضمــان تجربــة معيشــية لا مثيــل لهــا. ويتفــرد مشــروع 
ــاب  ــة ألع ــاص، وصال ــبح خ ــك مس ــي ذل ــا ف ــة، بم ــائل الراح ــا ووس ــن المزاي ــةٍ م ــز" بمجموع ــود ريزيدينس "ع
رياضيــة مجهــزة بالكامــل، ومنصــات محاطــة بالمســاحات الخضــراء، ليشــكل بذلــك تحفــةً معماريــة توفــر 

تجربة معيشية فاخرة ونمط حياة استثنائي قرب السواحل الساحرة.

عــلاوة علــى جمــال مبانيــه، يمتــاز "عــود ريزيدينســز" بموقعــه فــي جزيــرة مريــم، علــى بعــد 800 متــر فقــط مــن 
منتــزه الواجهــة المائيــة، متيحــاً لقاطنيــه الوصــول بســهولة إلــى العديــد مــن المرافــق والوجهــات، بمــا فــي 
ذلــك مرافــق البيــع بالتجزئــة، والمقاهــي، ومطاعــم المأكــولات المتنوعــة ومرســى الســفن (المارينــا). ويعــد 
المشــروع وجهــةً مثاليــة بعيــداً عــن صخــب المدينــة، ويتيــح لقاطنيــه الوصــول إلــى شــاطئ وحديقــة جزيــرة 
مريــم علــى مقربــةٍ مــن المشــروع. ويمتــد منتــزه المشــروع علــى مســاحة 4000 متــر مربــع، ليتيــح للســكان 
نمــط حيــاة صحــي ومســتوى أعلــى مــن الرفاهيــة. ويضــم المنتــزه مســاراتٍ للمشــي والركــض وملعــب كــرة 

سلة، ومناطق لعب لËطفال ومساحات خضراء واسعة.



الخصائص أهم 
E X C L U S I V E  F E A T U R E S

قريب من منطقة الخان
Proximity to Al Khan DistrictFour minutes away from Expo Centre Sharjah15 minutes to Dubai International Airport 

على بعد 15 دقيقة من مطار دبي الدوليعلى بعد 4 دقائق من مركز إكسبو الشارقة

A 4,000-square-metre community 
park that is equipped with walking and 
jogging trails, a basketball court and a 

children’s playground.

Shared workspaces and common areas  
Numerous amenities including a private 

swimming pool, a fully equipped gym 
and podium landscapes abundant with 

lush greenery.

العديد من المرافق ووسائل الراحة، بما 
فيها مسبح خاص وصالة ألعاب رياضية 

مجهزة بالكامل، ومساحات خضراء واسعة

منتزه بمساحة 4000 متر مربع، يحتوي على 
مسارات للمشي والركض وملعب كرة سلة 

ومناطق لعب لËطفال 
مساحات عمل مشتركة وأماكن عامة

يبعد عشرين دقيقة عن برج خليفة
20 minutes to Burj KhalifaWalkable distance to the beach 

and retail outlets

على مسافة قريبة من الشاطئ
 ومحلات البيع بالتجزئة 
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162

عدد الوحدات 

وجهة على شاطئ البحر في الشارقة
Beachfront Destination in Sharjah

162 modern and elegant residential 
units, from studios to 3-bedroom 

apartment range. 

162  وحدة سكنية مصممة بشكل 
أنيق وعصري، تتنوع ما بين 

استديوهات وشقق بغرفة نوم واحدة 
أو اثنتين أو ثلاثة

O U D  R E S I D E N C E S



يقــدم "عــود ريزيدينســز" تجربــةً معيشــية جديــدة، حيــث يقــع هــذا الصــرح المعمــاري الفاخــر وســط 
الوجهــات الســاحلية الهادئــة، ويضــم مجموعــةً مــن المرافــق ووســائل الراحــة المبتكــرة ضمــن الربــوع 
الخضــراء، متجــاوزاً بذلــك الحــدود التقليديــة لمفاهيــم الحيــاة الحضريــة. وبفضــل موقعــه الاســتراتيجي 
ــات  ــق الخدم ــع مراف ــى جمي ــهولة إل ــول بس ــة الوص ــه إمكاني ــروع قاطني ــح المش ــم، يمن ــرة مري ــي جزي ف

ا¬ساسية، بعيداً عن صخب المدينة. 

مفهومٌ جديد الحياة الحضرية

By seamlessly setting the sophisticated architectural design in the serene coastal 
expanse, Oud Residences o�ers a novel urban living experience. The residential 
development brings together innovative facilities and exquisite amenities in the 
background of lush greenery, thus transcending the boundaries of conventional 
urban living concepts. Attributing to its location in Maryam Island, Oud Residences 
gives its residents easy access to all essential utilities and services, while keeping 
them at bay of the city bustles. 

REDEFINING STANDARDS OF URBAN LIVING

O U D  R E S I D E N C E S
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QUALITY LIFESTYLE
The G+P+9 high three-building towers of Oud Residences ensure a lifestyle of 
unparalleled quality by combining modern architectural elements with striking 
elegance. The residential development, which prioritises the convenience and 
happiness of its inhabitants, is located in close proximity to a wide range of 
amenities including retail establishments, multicuisine restaurants, waterfront 
promenades, beaches and community parks. Located on Maryam Island, the 
development embodies the ideal blend of captivating coastal allure with 
contemporary and luxurious facilities. 

تضمــن ا¬بــراج الثلاثــة للمشــروع نمــط حيــاة بجــودة لا تضاهــى، وتضفــي بعــداً جديــداً مــن الفخــامة 
وا¬ناقــة علــى العناصــر المعماريــة العصريــة. ويولــي هــذا المشــروع الســكني أهميــةً كبــرى لراحــة 
ــك  ــي ذل ــا ف ــة، بم ــق الراح ــن مراف ــعة م ــة واس ــن مجموع ــة م ــى مقرب ــع عل ــعادتهم، ويق ــكان وس الس
محــلات البيــع ومطاعــم المأكــولات المتنوعــة ومســارات المشــي بمحــاذاة الواجهــة البحريــة، إلى 
جانــب والشــواطئ والمنتزهــات. ويشــكل المشــروع مزيجــاً مــن الجمــال الســاحلي الخــلاب والمرافــق 

العصرية الفاخرة في جزيرة مريم.

 نمط حياة لا مثيل له
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800-3423

+971 2 497 9999
International

Contact us

eaglehills.com


